“世界中医药学会联合会首届国际贡献奖-著作奖”
推荐书

FORM OF RECOMMENDATION FOR THE 1st INTERNATIONAL AWARD 

FOR CONTRIBUTION TO CHINESE MEDICINE (BOOK AWARD), 

WORLD FEDERATION OF CHINESE MEDICINE SOCIETIES
著作基本情况

I.  Basic Information of Book
                                                   序号 No.:    分组编号Group number:   
	著作名称

Name of Book
	(中文）Chinese

	
	（英文）English

	候选作者

Candidate Author 
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	推荐单位(盖章)

Reference Organization
（Seal）
	

	著作分类

Classification of Book
	基础理论著作  

Basic theory works        

技术理论著作

    Technical theory works)

中医文献研究著作 

Chinese medicine literature research works   

中医古籍整理著作 

Collation of ancient Chinese medicine books   

中医药工具书 

Chinese medicine reference books    
	建议分组

Suggested groups
	中药
Chinese Medicine(
基础

Basic Theory□

临床 

Clinical□

	出版时间

Publication date
	 年   月   日

Date




二、著作简介
Ⅱ. Book Description

	


三、本著作曾获奖励情况
Ⅲ. Previous Award of Book

	奖励名称

Reward name
	获奖时间

Award time
	奖励等级

Reward level
	奖励部门
Reward department

	
	
	
	                       

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	


四、候选作者情况表
Ⅳ. Basic Information of Candidate Author
	姓名 

Name
	
	性别 

Sex
	
	年龄 

Age
	

	出生地 

Place of birth
	
	民族 

Nation
	

	身份证号

ID number
	
	国籍 Nationality
	

	工作单位

Workplace
	
	联系电话

Tel.
	

	通讯地址

Postal address
	
	邮政编码

postalcode
	

	所在地

Location
	
	电子信箱

E-mail
	

	毕业学校

School of graduation
	
	毕业时间

Time of graduation
	
	曾获奖励及荣誉称号情况

Rewarded and honorary titles
	

	技术职称

Position,

professional title
	
	专业,专长

Major, 

special skills
	
	最高学位

Highest academic degree 
	

	对本著作主要学术贡献:(限300字)Main academic contributions to this work: (limited to 300 words)

本人签字

Signature:

年  月  日  

Date


 五、推荐单位意见
Ⅴ. Opinions of Recommendation Organization
	推荐单位公章:
                                                                    Recommendation

Organization （Seal）

                                                                   年  月  日  

Date
 


 六、推荐及评审意见
Ⅵ. Opinions of Recommendation and Appraisal
	推荐单位意见

Comments on recommendation:

签字：

Signature:        

年    月    日

Date

	初审意见

Comments on primary screening:

签字：

Signature:        

年    月    日

Date

	终审意见

Comments on final verification:

签字：

Signature:        

年    月    日

Date 


七、附件目录
附件目录：
1、发行量、再版次数证明：由出版社出具的作品发行数量、再版次数的证明；
2、公开引用或应用证明：指国内外重要出版物中引用、评价该图书的材料复印、打印件，及该作品的内容被其他传播方式使用的证明材料；
3、说明作品成品质量的证明：由相关单位出具；
4、被译为其它语种的作品样本：被译为其他语种的作品，应提供被译为其他语种作品的样本。
5、有助于著作评审的其他证明材料。

Ⅶ. Annex Catalogue

Annex Directory:

1. Certificate of circulation and reprint number: certificate of distribution quantity and reprint number of works issued by the publishing house;

2. Public citation or application certificate: refers to the copies and prints of the materials quoted and evaluated in important publications at home and abroad, and the certification materials that the contents of the works are used by other means of dissemination;

3. Proof of explaining the quality of the finished product issued by the relevant units;

4. Samples of works translated into other languages: For works translated into other languages, samples of works translated into other languages shall be provided.

5. Other supporting materials conducive to the selection.

附件2
“世界中医药学会联合会国际贡献奖-著作奖”推荐书填写指南
《“世界中医药学会联合会国际贡献奖-著作奖”推荐书》包括电子版推荐书和书面推荐书两种形式，是世界中医药学会联合会国际贡献奖-著作奖评审的基本技术文件和主要依据，应严格按世界中医药学会联合会当年推荐通知要求执行。提交的推荐书书面材料和电子版材料，必须严格按规定的格式、栏目及所列标题如实、全面填写，否则作为不合格项目退回推荐单位，不提交当年世界中医药学会联合会国际贡献奖-著作奖评审。

《“世界中医药学会联合会国际贡献奖-著作奖”推荐书》填写要求如下：

一、格式要求

《“世界中医药学会联合会国际贡献奖-著作奖”推荐书》要严格按规定格式打印或铅印，大小为大十六开本（高297 毫米，宽210 毫米）竖装。文字及图表应限定在高257 毫米、宽170毫米的规格内排印，左边为装订边，宽度不小于25 毫米，正文内容所用字型应不小于5 号字，推荐书及附件应合装成册（便于拆装），其大小规格应与推荐书一致。装订后勿另附加封面。

二、“著作基本情况”

1．《序号》、《分组编号》，由世界中医药学会联合会填写。

2．《候选作者》，候选人排序应按照贡献大小从左至右、从上到下顺序排列，最多不超过5人，且排名在前三位的候选作者投入编写该著作工作量应占本人工作量的50%以上，否则不能作为本项目排名前三位候选人。

3．《推荐单位》，指组织推荐项目的世界中联各分支机构、世界中联在全世界各团体会员机构。

4．《建议分组》，视著作内容分为若干组进行评审。


三、“著作简介”

《著作简介》是向社会公开、接受社会监督的主要内容，应包含著作创作背景、主要内容、学术水平、科学性、创新性及实用性。

四、“候选作者情况表”

《候选作者情况表》是评价候选作者是否具备获奖条件的重要依据。应按表格要求逐项填写。“工作单位”指推荐候选作者报奖时所在单位。

五、候选作者必须在本人签名处签名，如因特殊情况本人暂时无法签名，需提交推荐单位文字说明，并加盖推荐单位公章，随推荐书一并报送世界中医药学会联合会秘书处（翻译中心）。对于无签名、无说明的推荐著作，视为不合格。

GUIDELINES OF FORM OF RECOMMENDATION 

FOR THE 1st INTERNATIONAL AWARD

FOR CONTRIBUTION TO CHINESE MEDICINE (BOOK AWARD),

WORLD FEDERATION OF CHINESE MEDICINE SOCIETIES
Form of recommendation for “the 1st International Award for Contribution to Chinese medicine (Book Award)” including electronic recommendation and written recommendation in two forms, is the basic technical documents and the main basis of “the 1st International Award for Contribution to Chinese Medicine (Book Award)”,approved by World Federation of Chinese Medicine Societies. It should be strictly in accordance with in the recommended notice requirements of the World Federation of Chinese Medicine Societies. The written materials and electronic version of the recommendation submitted materials must be filled in in strict accordance with the prescribed format, columns and listed titles. Otherwise, the book will be returned to the recommended organization as unqualified items and will not be submitted to “the 1st International Award for Contribution to Chinese Medicine (Book Award)”approved by World Federation of Chinese Medicine Societies for evaluation.

The filling requirements are as follows:

Ⅰ. Format requirements

Form of recommendation for “the 1st International Award for Contribution to Chinese medicine (Book Award)” of the World Federation of Traditional Chinese Medicine Societies should be printed or printed strictly in the prescribed format, with sextodecimo  (297 mm high and 210 mm wide). Text and charts should be limited to the height of 257 mm, 170 mm wide 170 mm specifications for printing, the left side of the binding edge, the width is not less than 25 mm, the font should not be less than 5. Recommendation and accessories should be assembled (easy disassembly), and its size and specifications should be consistent with the recommendation. Do not attach another cover after binding.

Ⅱ. "Basic information of Book"

1. “No.” and “Group Number” shall be filled in by the World Federation of Chinese Medicine Societies.

2. “Candidate author”, candidates should rank according to the contribution size from left to right, from top to bottom, no more than 5 people, and ranked in the top three candidate authors to write the work workload should account for more than 50% of the workload. Otherwise cannot be as the top three candidates in this project.

3. "Recommended Organization" refers to the branches of the recommended projects and the members of World Federation of Traditional Chinese Medicine Societies around the world.

4. "Recommended Group" is divided into several groups according to the book content.

Ⅲ. "Book Description"

“Book Description” is the main content that is open to the society and subject to social supervision. It should include the creative background, the main content, the academic level, the scientific nature, innovative and practical.

Ⅳ. "Basic Information of Candidate Author"

Basic information of candidate author is an important basis. It should be completed item by item according to the form requirements."Workplace" means the workplace in which the candidate author is recommended for the award.

Ⅴ. The candidate author must sign at his signature place. If he cannot sign temporarily due to special circumstances, he should submit the written description of the recommending organization, stamped with the official seal of the recommending organization, and submit it to the Secretariat of the World Federation of Chinese Medicine Societies (Center of Translation) with the recommendation letter. Recommended books without signature and description shall be regarded as unqualified.


